
Zoals het voorstel er nu ligt wordt er geen rekening gehouden met de individuele situatie van de ZZP-
er. De ene ZZP-er heeft een fysiek zwaar of gevaarlijk beroep terwijl de andere ZZP-er nauwelijks 
risico’s, die leiden tot arbeidsongeschiktheid, loopt. Ik ben professioneel mantelzorg ondersteuner en 
besef dat ik net als een metselaar een hartinfarct kan krijgen maar ik val niet snel van een steiger of 
overbelast mijn lichaam zodanig dat dat zou leiden tot arbeidsongeschiktheid. Verder zie ik in de 
praktijk vaak personen zonder steigers en veiligheidskoorden, veiligheidsbrillen e.d. willens en 
wetens risico’s nemen waardoor in belangrijke mate de politiek heeft gemeend dat de gevolgen 
hiervan voor iedereen afgedekt zouden moeten worden. 
 
Maar los daarvan is de ene financiële situatie niet de andere. Ik ben me ervan bewust dat niet 
iedereen in een vergelijkbare situatie verkeert en daarom pleit ik ook voor een genuanceerde 
regelgeving op dit gebied.  
Zo heb ik genoeg spaargeld, geen schulden en een grote overwaarde op mijn huis. Daarnaast was ik 
tot mijn 50e in loondienst en heb een nagenoeg volwaardig pensioen opgebouwd dat op mijn 65e 
aanvangt. Dit zal nog aangevuld worden met AOW vanaf mijn 67e. Al met al heb ik mijn leven 
zodanig ingericht dat ik geen financiële hulp nodig heb als er eens iets mis zou gaan; ik kan mijn eigen 
broek ophouden. Dus premie voor een AOV zou voor mij absoluut een overbodige uitgave zijn.  
 
Sterker nog: wanneer de verplichte AOV wordt ingevoerd, en dit in combinatie met de afbouw van 
de zelfstandigenaftrek, dan is het voor mij niet langer rendabel om als zelfstandige door te gaan. 
Aangezien mijn omzet toch al niet boven de €20.000,- op jaarbasis komt zou mijn netto inkomen 
zodanig laag gaan worden dat ondernemen voor mij, met alle administratieve rompslomp die daarbij 
komt kijken, niet meer zinvol is. Alternatief zou zijn om mijn tarieven te verhogen om die extra 
kostenposten te dekken maar dan zou mijn dienstverlening niet meer toegankelijk blijven voor een 
groot deel van mijn clientèle. Ik zou dat erg jammer vinden voor de behoeftige mensen die ik 
wekelijks hele fijne momenten bezorg en ook voor mezelf omdat ik veel voldoening haal uit mijn 
werk. 
 
U begrijpt dat ik niet per se tegen enige mate van regulering ben want ik weet dat er schrijnende 
gevallen zijn en gaan komen maar ik pleit ervoor dat er bij de definitieve bepaling van de regels in 
grote mate sprake zal zijn van nuancering en dat er niet een eenheidsworst uit gaat rollen want 
daarmee zou u veel mensen tekort doen.  


